
Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande: 180207

Gyllbergen

Gyllbergen är en enorm tillgång för Borlänge och borde kunna locka hit såväl turister som
nya invånare. Tyvärr har kritiken mot hur spåren sköts återkommit men några års
mellanrum…. I år har kritiken såväl i media och på forumet www.skidspar.se varit kraftig och
de som driver hemsidan skidspar.se har tvingats cencurera inlägg som varit för hätska mot hur
spåren sköts…

Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor till Jan Bohman:

1. Varför flyttades ansvaret för Gyllbergen från Fritidsnämnden till mark och
plankontoret ?

2. Har AME-enheten varit de som skött spåren tidigare år?

3. Har Gyllbergens organisatoriska flytt inom kommunen gjorts av besparingsskäl?

4. Hur mycket kostar skötsel av spåren i Gyllbergen per år?

5. Stämmer ryktet att de som ska spåra inte fick klart sin skoterkörkort förrän alldeles
nyligen?

6. Vissa leder är inte uppkörda alls och stora hål gör att det är förenat med fara att
försöka åka där. Vem är formellt ansvarig för de rösade lederna i Gyllbergen?

7. Om svaret på frågan ovan om ansvar är att Borlänge kommun är ansvariga så är
följdfrågan: Borde man inte på hemsida och med tydliga skyltar vid de olika
parkeringsplatserna varna för att vissa leder är stängda/nedlagda?

John Thornander (L)


